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Veldhoven, 18 maart 2014

betreft: vragen in het kader van art. 42 RvO bevindingen onderzoek zwembad

Geachte college,

Vandaag, 18 maart 2014, ontvingen wij een schrijven van het bestuur van Zwembad Den Ekkerman. In dit schrijven 
ziet het bestuur van het Zwembad zich genoodzaakt de functie neer te leggen. Dit op basis van de constatering aan de 
zijde van het zwembad dat toezeggingen over, voor het zwembad cruciale vragen voor het voortbestaan, niet tijdig 

opgevolgd zijn.

Inde brief constateert het Zwembad dat er op 17 december vorig jaar overleg heeft plaats gevonden, maar dat opvol
ging van de gemaakte afspraken niet heeft plaats gevonden. Het zwembad stelt dat er onderzoek zou plaats vinden, 
waarvan eind januari de resultaten bekend zouden moeten zijn. Tot op heden heeft het Zwembad deze resultaten niet 

gezien.

In het kader van artikel 42 van het Regelment van Orde van onze Raad stellen wij daarom de volgende vragen:
1. Onderschrijft u de constatering van het zwembad dat er onderzoek zou plaats vinden en dat daarover eind 

januari bericht zou worden?

2. Zo neen, welke afspraken zijn er dan in uw optiek gemaakt? Zo ja, waarom is tot op heden niet voldaan aan 

de gestemde afspraken?

3. Wat is de route die u wenst te volgen in het kader van de besprekingen met het zwembad?

4. Hoe denkt u de met de brief ontstane situatie op te lossen en invulling te geven aan de oproep om als ge
meente zorg te dragen voor het bestuur van het zwembad.

Wij gaan er vanuit dat wij naar aanleiding van dit schrijven spoedig een reactie van u mogen vernemen.

Met vriendelijke groet, 
namens de PvdA fracįįer""

Robert T^pis 
fractievoorzitter

pvda-veldhoven
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College van Burgemeester en Wethouders 
van de Gemeente Veldhoven 
Postbus 10101 
5500 GA VELDHOVEN

Veldhoven, 17 maart 2014

Edelachtbaar college,

Aangaande de financiële positie en de onderhoudspositie van Zwembad Den Ekkerman 
hebben wij u op 25 oktober 2013 een brandbrief gestuurd (met afschrift daarvan aan alle 
fracties). Daarin hebben wij u verzocht om met het oog op de toekomst van Den 
Ekkerman, een duidelijke visie neer te leggen en duidelijkheid te scheppen over onder 
meer de noodzakelijk uit te voeren renovatie van de ernstig verouderde gebouwen en 
voorzieningen, de ontwikkeling van Zwembad Den Ekkerman tot een multifunctioneel 
centrum en de financiële toekomst van het zwembad. Wij hebben u daartoe voorstellen 
gedaan, doch uiteindelijk is het de gemeente (in haar hoedanigheid van eigenaar van het 
vastgoed en de installaties), die de randvoorwaarden dient te creëren om behoud van 
Zwembad Den Ekkerman in Veldhoven mogelijk te maken.

Wij hebben u uiteengezet, dat zonder een duidelijk commitment van de Gemeente in dit 
proces (waarbij de Gemeente duidelijkheid verschaft over onder meer de mogelijkheden 
voor het ontwikkelen van een lange termijn strategie betreffende het vastgoed, het 
beschikbaar komen van sporthal en horecavoorzieningen voor het realiseren van een 
multifunctioneel centrum, verruiming van de mogelijkheden voor het exploiteren van de 
horecavoorziening en het vinden van een oplossing voor het betaald parkeren), behoud 
van het zwembad een “mission impossible” wordt. Wij hebben u gevraagd om uiterlijk op 
1 december 2013 kenbaar te maken of u bereid bent op bovengenoemde punten een 
actieve en coöperatieve rol te spelen.

Naar aanleiding van genoemde brief heeft op 17 december 2013 overleg plaatsgevonden 
met de verantwoordelijk wethouder Maarten Prinsen, de heer Den Braber en de 
verantwoordelijk ambtenaren. Dat overleg is ook bijgewoond door de heer Harry de Vries, 
die ons tot op dat moment geheel onbekend was en aan wie uw Gemeente kennelijk heeft 
gevraagd om verkenningen uit te voeren naar de mogelijkheden om private partijen te 
betrekken bij de financiering van het zwembad. In het overleg is afgesproken, dat uiterlijk 
eind januari 2014 over de bevindingen van de heer De Vries zou worden gerapporteerd en 
vervolgoverleg zou plaatsvinden.
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Naar wij begrijpen, hebben de verkenningen van de heer De Vries slechts op beperkte 
schaal plaatsgevonden. Voorts bent u er niet in geslaagd om uiterlijk eind januari 2014 te 
komen tot het verschaffen van duidelijkheid waar het betreft de toekomst van het 
zwembad, de te creëren randvoorwaarden en het uitspreken van uw commitment. De heer 
de Vries heeft over zijn bevindingen tot op heden niets gecommuniceerd met het bestuur 
van het zwembad (ondanks de toezeggingen uwerzijds om hierin transparant te zullen 
optreden).

Naar wij begrijpen, kan het vervolgoverleg met de heer Maarten Prinsen op zijn vroegst 
plaatsvinden op 20 maart a.s. Daarmee wordt dit dossier, bewust of onbewust, over de 
verkiezingen heen getild. Wij merken op, dat op 20 maart a.s. sprake is van een 
demissionair college, als gevolg waarvan de noodzakelijke duidelijkheid en (daarmee 
samenhangend), de dringend noodzakelijk te ontwikkelen plannen waar het betreft het 
behoud van een zwembad in Veldhoven, opnieuw worden uitgesteld.

Wij als bestuur van Zwembad Den Ekkerman vinden dit onacceptabel. Wij constateren, 
dat er op dit moment geen enkel perspectief meer is op continuïteit. Wij stellen voorts 
vast, dat uw college niet bereid is duidelijkheid te creëren over de mogelijkheden tot 
behoud van een zwembad in Veldhoven.

Gelet op bovenstaande ontwikkeling zijn wij genoodzaakt om onze bestuursfuncties ter 
beschikking te stellen. Wij kunnen niet anders dan concluderen, dat u als gemeente de 
regie dient te nemen waar het betreft de toekomst van het zwembad en dat u aan die 
regiefunctie onvoldoende invulling geeft. Als gevolg daarvan zijn wij niet in staat onze 
functie als bestuursleden op een verantwoorde manier uit te oefenen.

Graag overleggen wij met u over de overdracht van het beheer en de bestuurlijke 
verantwoordelijkheid betreffende het zwembad aan de Gemeente. Vanzelfsprekend zijn 
wij tot die tijd bereid om lopende zaken af te wikkelen.

Een afschrift van deze brief sturen wij aan de raadsfracties.

In afwachting van uw berichten,

met vriendelijke groet,

namens het bestuur van de
Ştichting Sport- en Recreatiecentrum Den Ekkeijman:

lil. Blok c. W.JjOíí)ļUitdehaag
i opr^itter secretaris
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PvdA Veldhoven 
t.a.v. de heer R. Tops 
Haas 23
5508 SK VELDHOVEN

Meiveld 1

5501 KA Veldhoven 

Postbus 10101 

5500 GA Veldhoven

datum 
uw kenmerk 
uw brief van 
ons kenmerk 
bijlage 
onderwerp

: 25 maart 2014 behandeld door : dhr. M.HJ.M. Peters
: afdeling : Maatschappelijke en Stedelijke Ontwikkeling
: 18 maart 2014 telefoon : 14 040
: 14UIT03189/14.62022 IBAN : NL43RAB00126326940
: 2
: beantwoording artikel 42 vragen over zwembad

T 14040 

F 040-25413 95 

E gemeente@veldhoven.nl 

I www.veldhoven.nl

Geachte heer Tops,

In uw brief van 18 maart jl. stelt u ons college op grond van artikel 42 van het 
Reglement van Orde voor de raad een viertal vragen met betrekking tot het zwembad. 
Onderstaand treft u per gestelde vraag onze reactie aan.

T-m;

1. Onderschrijft u de constatering van het zwembad dat er een onderzoek zou 
plaats vinden en dat daarover eind januari bericht zou worden?

Op 17 december 2013 heeft een bestuurlijk overleg plaatsgevonden met het 
bestuur en directie van zwembad Den Ekkerman. Tijdens dat overleg is 
besproken dat de gemeente zou verkennen of er mogelijkheden zijn om private 
partners te betrekken bij mogelijke oplossingen voor de ontstane problemen. 
We zouden met name inventariseren wat de randvoorwaarden zijn om private 
partners te interesseren mee te werken. Het college schakelde hiervoor 
externe expertise in, in de persoon van de heer H. de Vries, voormalig 
directeur van de Gelderse Sport Federatie Hij voerde het onderzoek samen met 
de ambtelijke organisatie uit. De heer De Vries heeft zwembadbestuur en - 
directie tussentijds via de mail op de hoogte gebracht van de voortgang van 
het onderzoek. Dit gebeurde consequent en vóór 31 januari 2013.. Op 
maandag 03 februari 2014 vonden de laatste gesprekken met uitgenodigde 
private organisaties plaats. De besturen van het zwembad en Njord zijn hierbij 
uitgenodigd. Njord heeft van deze uitnodiging gebruik gemaakt. Het 
zwembadbestuur liet weten afwezig te zijn, maar stuurde een 
vertegenwoordiger van de directie (zie bijgevoegde mails van de voorzitters J. 
Bosch en M. Blok van respectievelijk 01-02-2014 en 15-01-2014). In het 
overleg van 24 februari 2014 presenteerde de heer De Vries zijn bevindingen 
aan ons college.

Veldhoven werkt op afspraak
Voor alle producten en diensten waarvoor u aan de balie moet zijn, maakt u een afspraak via
htto://www,veldhoven.nl of bel 14 040. Via de site kunt u ook producten en diensten vanaf thuis regelen.
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2. Zo neen, welke afspraken zijn er dan in uw optiek gemaakt? Zo ja, waarom is 
tot op heden niet voldaan aan de gemaakte afspraken?

Zie beantwoording vraag 1

3. Wat is de route die u wenst te volgen in het kader van de besprekingen met 
het zwembad?

Op basis van de gepresenteerde bevindingen van het onderzoek hield het 
college op 18 maart een strategisch collegeoverleg over het verdere traject.
Het college wilde kort na dit overleg het zwembadbestuur en het bestuur van 
Njord te informeren. Daarvoor werd vooraf een afspraak gepland voor 20 
maart (de uitnodiging daarvoor is op 6 maart jl. telefonisch gedaan). Njord 
accepteerde de uitnodiging. De directie liet namens het zwembadbestuur weten 
(nog) niet met het college in gesprek te willen. Zij wilden eerst hun 
standpunten per brief duidelijk maken . Deze brief is 17 maart door het bestuur 
verstuurd en ook bij u inmiddels bekend. Doordat het bestuur in deze brief 
aangeeft haar functie neer te leggen, zien wij geen noodzaak meer met hen in 
gesprek te gaan over de toekomst van het zwembad.

4. Hoe denkt u de met de brief ontstane situatie op te lossen en invulling te geven 
aan de oproep om als gemeente zorg te dragen voor het bestuur van het 
zwembad?

Volgens het college biedt de uitgevoerde verkenning voldoende perspectief om 
binnen afzienbare tijd samen met private partners tot een adequate oplossing 
te komen voor de Veldhovense zwembadproblematiek. Het wil dan ook verdere 
stappen in die richting gaan zetten. In het geplande overleg van 20 maart had 
het college daar het zwembadbestuur over willen informeren. Het 
zwembadbestuur annuleerde deze afspraak. In de brief van 17 maart 2014 
stelt het zwembadbestuur hun bestuursfunctie ter beschikking. Wij respecteren 
dit besluit en gaan op korte termijn op zoek naar kandidaten om een nieuw 
(interim-)bestuur te vormen. Voor de dagelijkse gang van zaken in het 
zwembad mag het aftreden van het huidige bestuur géén negatieve gevolgen 
hebben.

Wij vertrouwen erop uw brief hiermee voldoende te hebben beantwoord.

Hoogachtend,
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VELDHOVEN,

H.J. de Ruiter 
secretaris

drs. J.M.L.N. Mikkers 
burgemeester
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Van: <jgbosch@onsbrabantnet.nl>
Aan: "Harry de Vries" <hdevries56@llve.nl>
CC: "jgbosch" <jgbosch@onsbrabantnet.nl>, "mpjblok" <mpjblok@iae.nl>, "Minet...
Datum 1-2-201415:52
Onderwerp: Re: Stand van zaken Den Ekkerman

Hallo Harry,

We zijn benieuwd naar deze eindrapportage.
Wellicht dat met de komst van de verkiezingen het ambitieniveau van het 
gemeente bestuur wordt, het realiseren van een mooie zwem accommodatie 
dat voldoet aan de sportieve, educatieve en recreatieve zwembehoefte van 
de burgers van Veldhoven en Meerhoven.

We zijn hierover al vanaf 2004 met het gemeentebestuur in gesprek. Aan een 
gesprek komt ooit een keer een einde.

Fijn weekend, 
Jos Bosch

> Beste Jos,
>
> Neen , dat is niet het geval. Waar het om gaat is dat we de partijen waar
> jullie als bestuur al eerder contact mee hebben gehad in de gelegenheid
> willen stellen hun vragen en opmerkingen ri gemeente te uiten. Dat is het
> doel van deze inventarisatie, het is geenszins de bedoeling het hele
> proces over te doen, sterker nog...Iedereen heeft de behoefte om nu met
> voortvarendheid aan een definitief, maar ook haalbaar, plan te werken.
> Groeten
>
> Harry de Vries

> — Oorspronkelijk bericht —
>
> Van: jgbosch@onsbrabantnet.nl
> Verzonden: 1 februari 2014 12:37
> Aan; "Harry de Vries" <hdevries56@live.nl>
> CC: jgbosch@onsbrabantnet.nl, mpjblok@iae.nl, m.lommers@denekkerman.nl,
> tiny.peters@veldhoven.nl, arie.denbraber@veldhoven.nl
> Onderwerp: Re: Stand van zaken Den Ekkerman

>
> Beste Harry,
>
> Bedankt voor de tussentijdse info.

> Ik begrijp dat wat al door ons reeds in voorgaande járen is
> geïnventariseerd nog eens wordt overgedaan?
> Of is er aan de partijen een kader van randvoorwaarden met daarin
> opgenomen, opties met betrekking tot exploitatie,
> investeringsmogelijkheden, gebruikersvergunning voor dit gebied, meegeven
> vanuit het gemeentebestuur?
> Als dat zo is ben zijn wij erg benieuwd wat de Ínhoud van dat kader is.
> Wij zouden daar graag kennis van nemen.
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> Verder zullen wij proberen een vertegenwoordiger vanuit het zwembad bij
> de gesprekken aan te laten sluiten
>
> met vriendelijke groet
> Jos Bosch
>
>
» Dame en heren,
» Ik wil u even op de hoogte stellen van de stand van zaken rond de 
» inventarisatie van de (on)mogelijkheden m.b.t. zwembad Den Ekkerman, het 
» is per slot van rekening 31 januari en we hebben op 17 december 2013 
» afgesproken dat eind januari de inventarisatie er zou zijn.Door 
» agendatechnische problemen van de, op uw advies, genodigde partijen 
» heeft
» het overleg nog niet plaats kunnen vinden.Wel heb ik de afgelopen maand 
» gesproken met:
» lOptisport, Cora Grooţjen2. Minette Lommers en Jan Bazelmans3. Private 
» investeringsmaatschappij
» A.s. maandagmiddag (3 februari 2014) zal om 14 uur de heer Van Rijswijk 
» zijn verhaal aan ons (de heer Tiny Peters en ondergetekende)
» presenteren
» en zijn vragen richting gemeente stellen.
» Om 16 uur komen de heren Lavrijsen van Laco voor hun presentatie en 
» vragen.
» Zoals eerder gemeld bent u van harte welkom op het gemeentehuis.Het 
» betreft echter een inventarisatie die ik vervolgens, tezamen met de heer 
» Tiny Peters, in de loop van februari 2014 zal presenteren aan en 
» bespreken
» met wethouder Prinsen en de heer Den Braber.Dan zal ook een nieuwe 
» bijeenkomst met u gepland worden.
» We houden goede moed en de vaart erin. Heeft u vragen, schroom niet om 
» contact met mij op te nemen.
» Met vriendelijke groeten,
»
» Harry de VriesAdviseur voor de gemeente Veldhoven
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Van:
Aan:
Datum:
Onderwerp:
CC:

mpj Blok <mpjblok@iae.nl>
Hany de Vries <hdevries56@live.nl>
15-1-2014 20:43
Re: Presentatie en overleg Den Ekkerman
"jgbosch@onsbrabantnet.nl" <jgbosch@onsbrabantnet.nl>, "m,lommers@denekk...

Beste Harry ,
Allereerst, nu het nog kan, ook voor jouw de beste wensen voor een goed en gezond 2014.
Wij waarderen jouw voortvarendheid om tot een inventarisatie te komen met de verschillende 
partijen, die tot het voortbestaan van ons zwembad kunnen leiden.Zoals je misschien nog niet weet 
hebben wij reeds uitgebreid kontakt gehad met Coresta en Laco . Ook met sportfondsen hebben wij 
zowel in Veldhoven Bussum en Amsterdam ons uitgebreid laten voorlichten over alle mogelijke - 
variaties van ondersteuning op onderdelen tot volledig beheer.Zoals je waarschijnlijk weet moet de 
gemeente de randvoorwaarde aangeven waarbinnen een en ander mogelijk is. Wij als bestuur 
wachten jouw inventarisatie af en wensen jou veel succes toe . Wel lijkt het mij correct om Piet van 
Gorp (voorzitter Njord) hierbij te betrekken.
In de hoop dat dit alles zal leiden tot het voortbestaan van Zwembad den Ekkerman onderteken ik 
namens het bestuur,
Maltin Blok

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 15 jan. 2014 om 16:44 heeft Harry de Vries <hdevries56@live.nl> het volgende geschreven: 

Geachte dame en heren,

In aansluiting op mijn vorige mail (zie onderstaand) van 9 januari j.l. kan ik u meedelen 
dat na enig puzzelwerk Laco en Coresta hebben aangegeven op maandag 3 februari 
a.s. een presentatie te willen geven, alsmede hun vragen richting de gemeente te stellen,
Om 14.00 uur komt de heer Wim van Rijswijk van Coresta en 
om 16.00 uur komen de heren Lavrijsen van Laco.

U bent van harte welkom hierbij.

Daarnaast heeft mevrouw Gootjen van Optisport aangegeven op dit moment een 
presentatie niet opportuun te vinden, zij is wel op de hoogte van de situatie rond het 
zwembad en ziet eventueel wel mogelijkheden, maar wil eerst afzonderlijk een gesprek 
daarover. Dit zal ik a.s. maandag op sportcentrum Papendal in Arnhem met haar hebben.

Met vriendelijke groeten

Hairy de Vries

From: hdevries56@live.nl
To: igbosch@onsbrabantnet.nl: mpiblok@iae.nl: m.lonuners@deneldcerman.nl 
Subject: Stand van zaken Den Ekkerman 
Date: Thu, 9 Jan 2014 17:57:47 +0100

Geachte dame en heren,
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Allereerst wļä ik u allen een mooi, gezond en gelukkig 2014 toewensen.
Ik wil u kort informeren over de stand van zaken n.a.v. het overleg dat op 17 december 
2013 heeft plaatsgevonden op het gemeentehuis van Veldhoven.
Van Jan Bazelmans heb ik in december 2013 nog de informatie ontvangen over de 
partijen met wie u contact heeft gehad (Laco, Optisport en Coresta), tevens de 
contactgegevens.
Inmiddels heb ik al deze partijen benaderd en hen uitgenodigd voor een informatief 
overleg, waarbij zij ons (Tiny Peters van de gemeente Veldhoven en ondergetekende) 
kunnen informeren, alsmede hun vragen kunnen stellen.
Op grond van dit overleg zal ik, in overleg met Tiny Peters, een inventarisatie t.b.v. 
wethouder Prinsen opstellen, dat weer de basis zal vormen voor het verdere overleg met 
u.
Zoals afgesproken is het streven om dit eind januari, uiterlijk begin februari gereed te 
hebben, zodat we allen "de vaart erin kunnen houden".
Zodra ik iets van de externe partijen heb gehoord zal ik u direct informeren, zodat u ook 
met uw agenda rekening kunt houden met deze bijeenkomsten, waarbij een delegatie 
van u, zoals Jan Bazelmans mij heeft meegedeeld aanwezig wil zijn. U bent 
vanzelfsprekend van harte welkom.

Met vriendelijke groeten,

Harry de Vries 
T : 06 300 400 28 
E : hdevries56@live.nl
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